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Zápis z 12. jednání Řídicího výboru Strategie Ostravské metropolitní oblasti 
 

 

Datum jednání:  12. října 2023, 14:00 - 15:15 hod. 

Místo jednání:   Magistrát města Ostravy, místnost č. 206a 

 
Program: 

1. Prezentace Finančního nástroje Brownfields  

2. Vyhodnocení výzvy č. 29 Služby infrastruktury II. (výzva č. 31) 

3. Připravovaná výzva č. 30 Bezemisní vozidla VHD II. 

4. Projednání strategických projektů zařazených v programovém rámci IROP v aktivitě Památky 

5. Vyjádření Řídicího výboru o souladu strategických projektů se Strategií OMO 

6. Nová Vyjádření Řídicího výboru o souladu strategických projektů se Strategií OMO 

7. Doplnění Interních postupů 

8. Organizační a různé 
 

 
 

Přítomní členové ŘV SOMO: 13 členů z 15 (86,66 %)   ŘV je usnášeníschopný 

J. Dohnal přivítal účastníky na 12. jednání Řídicího výboru Strategie Ostravské metropolitní oblasti 

(SOMO).  

 

J. Dohnal představil návrh programu a požádal členy ŘV o jeho schválení. 

 

Řídicí výbor SOMO schválil program jednání 12. Řídicího výboru SOMO. 
 

J. Dohnal informoval přítomné, že v rámci jednání je pořizován audiozáznam pro účely zápisu 

z jednání a pro účely technické pomoci fotografie, které se nezveřejňují. Předal slovo J. Hudci, který 

představil první bod programu. 

 

Zástupce primátora Havířova p. Niemiec opustil jednání. Na jednání zůstalo 12 členů z 15 (80 %), 

ŘV je usnášeníschopný. 

 

Bod 1 – Prezentace Finančního nástroje Brownfields 
 

J. Hudec představil první bod programu, kterým byl finanční nástroj Brownfields. Zmínil, že v 

minulosti ŘV schválil vytvoření Brownfield fondu, který byl zřízen z prostředků Ministerstva průmyslu 

a obchodu konkrétně z Operačního programu Podnikání a inovace pro konkurenceschopnost (OPPIK). 

Představil D. Foltýnka, zástupce správce finančního nástroje Brownfields. 

 

D. Foltýnek předložil informace o finančním nástroji Brownfields. Smlouva na správce fondu byla 

uzavřena v říjnu 2020 se společností Urban Development Fund MS s.r.o. Vyhlášení výzev pro příjem 

projektů započalo 1.5.2021. Kontext fungování Rozvojového fondu bylo poznamenáno několika 

klíčovými aspekty ekonomické situace v ČR a v Evropě obecně, bohužel také z důvodu pandemie 

Covid-19. Změny se projevily v růstu úrokových sazeb a cen. I přesto se fondu podařilo předložit 5 

projektů ve formě oficiální žádosti s požadavkem financování do konce roku 2023. Fond dále 

připravuje 4 další rozsáhlejší projekty.  
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V zadávací dokumentaci pro výběr správce fondu byla od počátku uvedena klausule na opci 

pokračování fondu do roku 2026. Rozvojový fond tedy navrhuje tuto opci využít a převést nevyužitou 

alokaci do dalších tří let. Fond a NRB má připraveny všechny potřebné návrhy. Finální rozhodnutí je 

na straně MPO. 

 

V. Palička se zeptal, zdali MPO dodá/otočí peníze do fondu? Určitá částka zde stále chybí. D. Foltýnek 

odpověděl, že na jednání, na kterém byl za Fond přítomen, spolu s NRB a MPO, zaznělo, že pokud 

fungování fondu bude nadále podporovat region, MPO bude souhlasit s prodloužením a vrácením 

částky. Rozhodnutí ŘV tak bude pro MPO zpětná vazba, která ho opět v jednáních posune dále. 

Hlasování: 12 pro    -    0 proti    -    0 zdržel se 

Usnesení č. 81/12: 

Řídicí výbor vyzývá Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR, aby nadále postupovalo v realizaci 

schválené investiční strategie programu Brownfield fond a prodloužilo investiční období 

Rozvojového fondu zapojením zdrojů OPTAK nebo jiných zdrojů ve výši decommitmentu 

(nevyužitého závazku) OPPIK.  

 
 

Bod 2 – Vyhodnocení výzvy č. 29 Služby infrastruktury II.  

J. Hudec představil parametry vyhlášené výzvy č. 29 Služby infrastruktury II. Jedná se o výzvu, která 

podporuje podnikatelskou infrastrukturu. Uvedl, že se do dané výzvy nepřihlásil žádný žadatel. Uznal, 

že je pro něj zklamáním neodevzdání investičního záměru na budovu „Hard“   z projektu REFRESH. 

Financování Evropskou Investiční bankou nepovažuje za vhodné, jedná se o náročný proces získání 

peněz z důvodu vysokých požadavků. V kontextu je jednodušší požádat OPTAK o financování, přičemž 

se navrhuje prodloužení výzvy. Jedná se o totožnou výzvu, kde se neměnily žádné podmínky. Bude 

snaha oslovit potenciální zájemce a žadatele, aby výzvu využili. Nová výzva tak bude nazvaná výzva č. 

31 Služby infrastruktury III. 

I. Ivan doplnil informaci, že budova nemá být spojována s projektem REFRESH. Tento projekt 

neobsahuje žádnou takovou budovu. Předkladatel měl být MSIC, který ve spolupráci s krajem jedná o 

možnostech spolufinancování předmětné budovy, která by měla být realizovaná Moravskoslezským 

inovačním centrem nikoliv VŠB-TUO. Z tohoto důvodu se VŠB-TUO do výzvy nepřihlásila. V. Palička 

konstatoval, že měla proběhnout na MS kraji schůzka k financování parku. M. Šůstková odpověděla, 

že se schůzka uskuteční 26.10.2023.  

O. Slach doplnil, že kvituje prodloužení výzvy. V. Palička se zeptal, zdali bude stačit toto prodloužení. 

J. Hudec vysvětlil, že je to aktuálně, s ohledem na proces, maximum, do kterého může být výzva 

otevřená. Připomenul, že může hrozit odliv peněz do jiných ITI, které mají projekty připraveny.  

 

Hlasování: 12 pro    -    0 proti    -    0 zdržel se 

Usnesení č. 82/12: 

Řídicí výbor souhlasí s vyhlášením výzvy nositele č. 31 Služby infrastruktury III. k předkládání 
záměrů na strategické projekty do programového rámce OP TAK. 
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Bod 3 – Připravovaná výzva č. 30 Bezemisní vozidla VHD II. 
 

D. Mocek představil výzvu č. 30 Bezemisní vozidla VHD II. Uvedl, že na základě jednání Poradní 

skupiny je předložena výzva v dřívějším termínu. V rámci aktivity zaměřené na pořizování 

bezemisních vozidel se uvolnila část alokace EU. ČSAD Frýdek Místek odstoupil od realizace 

předloženého záměru a Městský dopravní podnik Opava upravil projekt a snížil počet nakupovaných 

vozidel a krátil dotaci (bylo projednáno na předcházejícím ŘV). Tyto uvolněné prostředky tak byly 

určeny pro novou výzvu bezemisních vozidel, která se původně plánovala na konec roku 2023. Jeden 

z potenciálních žadatelů, Moravskoslezský kraj, vyzval Poradní skupinu, aby uspíšila vyhlášení výzvy 

Vozidla VHD a mohl začít soutěžit o finanční prostředky, které se uvolnily. Poradní skupina projednala 

parametry výzvy. Požadovaná výše indikátoru počet vozidel je 7, proto, aby byl splněn celkový počet 

vozidel, který musí Ostravská metropolitní oblast splnit. Ten je nastaven na 36. Poradní skupina se 

usnesla, že bude v rámci výzvy preferován nákup vodíkových autobusů. 

 
Hlasování: 12 pro    -    0 proti    -    0 zdržel se 

Usnesení č. 83/12: 

Řídicí výbor souhlasí s vyhlášením výzvy nositele č. 30 Bezemisní vozidla VHD II. k předkládání 
záměrů na strategické projekty do programového rámce IROP. 

 
Bod 4 – Projednání strategických projektů zařazených v programovém rámci 
IROP v aktivitě Památky  
 
D. Mocek představil aktivitu Památky programového rámce IROP. Do programového rámce IROP bylo 

schváleno 5 strategických projektů s výši financování EU vyšší než 100 %. V současnosti jsou některé 

projekty připraveny podat plnou žádost a potřebují vydat vyjádření řídicího výboru o souladu 

projektu se strategií. Na základě jednání a doporučení poradní skupiny, v souvislosti s podmínkou ŘO 

na vydávání vyjádření do 100 % alokace aktivity, jsou předloženy nové částky dotace EU projektů, 

které jsou součástí programového rámce IROP.  

V rámci aktualizace projektů bylo zjištěno, že žadatelé nejsou schopni snížit dobrovolně výši dotace o 

4 %, mnohdy z důvodu zvýšení cen stavebních prací. Poradní skupina se usnesla nad doporučením 

podpořit všechny žadatele s tím, že musí dojít ke snížení dotace všech projektů na 100 % alokace EU 

v programovém rámci IROP. Projekty budou kráceny poměrově.   

 

O. Slach jako člen poradní skupiny uvedl, jaké byly varianty přerozdělení částky. Jedna z nich byla, že 

ten žadatel, který podá žádost jako poslední, bude mít nejméně prostředků. Hrozilo velké riziko, že 

projekt nebude realizován, a to členové poradní skupiny vyhodnotili jako nejméně efektivní. Proto 

poradní skupina doporučila usnesení, že dojde k poměrovému krácení podpory ERDF u všech 5 

projektů. Žadatelé uvedli, že budou i přes krácení projekty realizovat.  

 

Hlasování: 11 pro    -    0 proti    -    1 zdržel se 

Usnesení č. 84/12: 

Řídicí výbor SOMO schvaluje snížení alokace ERDF u projektových záměrů zařazených do 

programového rámce v rámci opatření Památky, a to poměrově (dle výše požadované alokace):  

– Obnova Grossmannovy vily v Ostravě, ITIOMO/3.7.1/005/IROP/07/0075; předkladatel 
statutární město Ostrava, původní hodnota: 125 120 000,- Kč; nová hodnota: 120 224 571,51 
Kč  
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– EXPO HUBERT, ITIOMO/3.7.1/005/IROP/07/0086; předkladatel Biskupství ostravsko-opavské, 
původní hodnota: 51 000 000,- Kč; nová hodnota: 49 004 580,78 Kč  

– Pokračující obnova bíloveckého zámku „Od hradu k zámku“, 
ITIOMO/3.7.1/005/IROP/07/0109, předkladatel město Bílovec, původní hodnota: 38 561 
215,- Kč; nová hodnota: 37 052 474,03 Kč 

– KOFOLA – DOMOV V SRDCI OSTRAVY, ITIOMO/3.7.1/005/IROP/07/0161; předkladatel Kofola 
Československo a.s., původní hodnota: 138 311 939,45 Kč; nová hodnota: 132 900 364,89 Kč  

– Revitalizace Výdušné jámy dolu Hlubina, ITIOMO/3.7.1/005/IROP/07/0175; předkladatel 
Leemon Concept, s.r.o. původní hodnota: 41 650 000,- Kč; nová hodnota: 40 020 407,63 Kč 

 

Střet zájmu nahlásil a zdržel se hlasování J. Dohnal  

 
Bod 5 – Vyjádření Řídicího výboru Ostravské metropolitní oblasti o souladu 
projektových záměrů se Strategií          
 
D. Mocek představil aktivity (opatření) programových rámců, do kterých byly předloženy záměry, 

které potřebují vyjádření řídicího výboru. Záměry, které jsou připravené do fáze, kdy mohou předložit 

žádost do systému MS2021+, musí předložit jako jednu z povinných příloh „Vyjádření Řídicího výboru 

Ostravské metropolitní oblasti o souladu projektového záměru s integrovanou územní strategií“. 

Jedná se o projekty v následujících opatřeních programového rámce IROP – Mateřské školy, Základní 

školy, Telematika VHD, Knihovny, Památky, Zájmové vzdělávání a Infrastruktura sociálních služeb.  

 

Opatření programového rámce IROP – Mateřské školy 

Hlasování: 11 pro    -    0 proti    -    1 zdržel se 

Usnesení č. 85/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektové záměry: 

− „Vznik nové MŠ Liptovská, Opava“, ITIOMO/1.1.1/001/IROP/03/0048, předkladatel: statutární 
město Opava; 

− „Mateřská škola Žabeň“, ITIOMO/1.1.1/001/IROP/03/0099, předkladatel: obec Žabeň 

− „Výstavba mateřské školy Dolní Domaslavice“, ITIOMO/1.1.1/001/IROP/03/0119, předkladatel: 
obec Dolní Domaslavice 

− „Výstavba nové Mateřské školy v lokalitě Ludgeřovice - Rybníky“, 
ITIOMO/1.1.1/001/IROP/03/0147, předkladatel: obec Ludgeřovice 

přispívají k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO 
konstatuje soulad těchto projektových záměrů s integrovanou strategií Ostravské metropolitní 
oblasti dle předložených projektových záměrů. 

 

Střet zájmu nahlásil a zdržel se hlasování T. Navrátil 

Opatření programového rámce IROP – Základní školy 

Hlasování: 11 pro    -    0 proti    -    1 zdržel se 

Usnesení č. 86/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektové záměry: 

− „Modernizace a vybavení odborných učeben v Opavě“, ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0042, 
předkladatel: statutární město Opava; 

− „Virtuální realita ve vzdělávání žáků ZŠ Baška, ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0110, předkladatel: 
obec Baška; 
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− „Vybudování odborných učeben v ZŠ Kravaře a v ZŠ Kravaře – Kouty“, 
ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0116, předkladatel: město Kravaře; 

− „Pokročilé metody ve vzdělávání na základních školách v Orlové“, 
ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0124, předkladatel: město Orlová; 

− „Moderní výukové metody na základních školách v Českém Těšíně“, 
ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0163, předkladatel: město Český Těšín; 

přispívají k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO 
konstatuje soulad těchto projektových záměrů s integrovanou strategií Ostravské metropolitní 
oblasti dle předložených projektových záměrů. 

 

Střet zájmu nahlásil a zdržel se hlasování T. Navrátil 

Opatření programového rámce IROP – Zájmové vzdělávání  

Hlasování: 12 pro    -    0 proti    -    0 zdržel se 

Usnesení č. 87/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektový záměr: 

- „Učebna s virtuální realitou pro SVČ Vratimov“, ITIOMO/1.1.1/003/IROP/03/0211, předkladatel: 
město Vratimov 

přispívá k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO 
konstatuje soulad tohoto projektového záměru s integrovanou strategií Ostravské metropolitní 
oblasti dle předloženého projektového záměru  

 

Opatření programového rámce IROP – Infrastruktura sociálních služeb 

Hlasování: 12 pro    -    0 proti    -    0 zdržel se 

Usnesení č. 88/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektový záměr: 

- „Zlepšení pracovních podmínek a dostupnosti sociálně aktivizačních služeb pro rodiny s dětmi, 
terénních programů a NZDM na Opavsku a Krnovsku“ ITIOMO/3.8.1/004/IROP/08/0157, 
předkladatel: EUROTOPIA.CZ, o.p.s. 

přispívá k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO 
konstatuje soulad tohoto projektového záměru s integrovanou strategií Ostravské metropolitní 
oblasti dle předloženého projektového záměru. 

 

Opatření programového rámce IROP – Knihovny 

Hlasování: 11 pro    -    0 proti    -    1 zdržel se 

Usnesení č. 89/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektový záměr: 

− „Technické vybavení Regionální knihovny Karviná“, ITIOMO/3.7.1/006/IROP/03/0203, 
předkladatel: Regionální knihovna Karviná, příspěvková organizace; 

přispívá k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO 
konstatuje soulad tohoto projektového záměru s integrovanou strategií Ostravské metropolitní 
oblasti dle předloženého projektového záměru. 

 

Střet zájmu nahlásila a zdržela se hlasování G. Monczková 

 

Opatření programového rámce IROP – Památky 

Hlasování: 12 pro    -    0 proti    -    0 zdržel se 

Usnesení č. 90/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektové záměry: 

− „EXPO HUBERT“, ITIOMO/3.7.1/005/IROP/07/0086, předkladatel: Biskupství ostravsko-opavské; 
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− „KOFOLA – DOMOV V SRDCI OSTRAVY“, ITIOMO/3.7.1/005/IROP/07/0161, předkladatel: Kofola 
Československo a.s. 

Přispívá k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO 
konstatuje soulad těchto projektových záměrů s integrovanou strategií Ostravské metropolitní 
oblasti dle předložených projektových záměrů. 

 

Opatření programového rámce IROP – Telematika VHD 

Hlasování: 11 pro    -    0 proti    -    1 zdržel se 

Usnesení č. 91/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektový záměr: 

- „Chytré zastávky Frýdek-Místek“, ITIOMO/3.1.1/013/IROP/04/0149, předkladatel: TRANSDEV 
SLEZSKO a.s. 

k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO konstatuje 
soulad tohoto projektového záměru s integrovanou strategií Ostravské metropolitní oblasti dle 
předložených projektových záměrů. 

Střet zájmu nahlásil a zdržel se hlasování T. Míček 

 

Bod 6 – Vydání nového Vyjádření Řídicího výboru o souladu 
 
D. Mocek představil jednotlivé změny 5 strategických projektů v rámci aktivit základní školy (změny 

na základě provedeného hodnocení CRR). V případě Paskova dochází k časovému posunu. U ZŠ 

Třanovice dochází k úpravě CZV a poskytnuté dotace EU o haléře. Knihovna v Opavě bude mít přidání 

indikátoru, tzn. zlepšení parametrů projektu, který se týká úspory energií a dojde také k úpravě 

termínu zahájení realizace projektu o půl roku. U telematiky VHD se jedná o změnu žadatele 

z důvodu fúze původní společnosti. Jedná se stále o stejného žadatele, nyní spojeného do nové 

společnosti. Uvedl, že všechny změny jsou malého rázu a nemění obsah a zaměření projektu. 

 

Opatření programového rámce IROP – Nová vyjádření 

Hlasování: 11 pro    -    0 proti    -    1 zdržel se 

Usnesení č. 92/12: 

Řídicí výbor konstatuje, že projektové záměry: 

− „Virtuální realita v ZŠ Paskov“, ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0011, předkladatel: město Paskov; 

− „Virtuální realita ve výuce v ZŠ a MŠ Třanovice, ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0031, předkladatel: 
obec Třanovice; 

− „Vybudování učebny pro virtuální realitu v ZŠ a MŠ Úvalno“, ITIOMO/1.1.1/002/IROP/03/0036, 
předkladatel: obec Úvalno; 

− „Chytré zastávky Orlová“, ITIOMO/3.1.1/013/IROP/04/0151, předkladatel: TRANSDEV SLEZSKO 
a.s.; 

− „Rekonstrukce pobočky Knihovny Petra Bezruče – Kylešovice“, ITIOMO/3.7.1/006/IROP/03/0046, 
předkladatel: statutární město Opava; 

přispívají k naplnění integrované strategie Ostravské metropolitní oblasti a zároveň ŘV SOMO 
konstatuje soulad těchto projektových záměrů s integrovanou strategií Ostravské metropolitní 
oblasti dle předložených projektových záměrů.  

Střet zájmu nahlásil a zdržel se hlasování T. Navrátil 
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Bod 7 – Doplnění Interních postupů 

 
Interní postupy Nositele Strategie Ostravské metropolitní oblasti 2021–2027 jsou dokumentem 

popisující implementační strukturu Strategie Ostravské metropolitní oblasti (dále jen OMO). Ten 

představuje jednotlivé aktéry a jejich postavení v rámci Strategie OMO. Popisuje jednotlivé postupy 

v procesu naplňování Strategie OMO, včetně popisu povinností a úkolů jednotlivých aktérů 

rozložených v čase, které musí být splněny, přirozeně s akcentem na křížení zájmů. Interní postupy 

Nositele Strategie OMO dále upřesňují způsob monitorování a hodnocení plnění strategie, ukládání a 

archivaci dokumentů včetně způsobu vyřizování stížností ze strany žadatelů. Navazují na operační 

manuály jednotlivých řídících orgánů operačních programů. Interní postupy nositele ITI je živý 

dokument, který se vyvíjí v čase v návaznosti na změny na úrovni ŘO i Nositele Strategie OMO. 

Současné změny se týkají kapitoly 2.3 a 2.4 přiloženého dokumentu Interní postupy Nositele 

Strategie, verze 1.1. 

 

D. Mocek uvedl, že Interní postupy byly zaslány v podkladech. V rámci úprav dojde přenesení 

„kompetencí“ na manažera ITI. V rámci pokračující realizace projektů dochází ke změnám, které jsou 

drobnějšího rázu, viz projednávaný bod č. 6. Vysvětlil, které kompetence nadále zůstávají ŘV. Jedná 

se o zásadní rozhodnutí, která by se týkala prodloužení realizace projektu s negativním dopadem na 

finanční plán Strategie ITI, změny indikátoru s negativním dopadem na plnění Strategie ITI a negativní 

změna v nastavení podmínek projektů, které byly definovány v původním vyjádření.  Tyto zůstávají v 

kompetenci ŘV. Takovým postupem dojde k pružnější reakci na požadavky CRR na jednotlivé 

projekty.  

Hlasování: 12 pro    -    0 proti    -    0 zdržel se 

Usnesení č. 93/12: 

Řídicí výbor SOMO schvaluje Interní postupy Nositele Strategie Ostravské metropolitní oblasti 
2021–2027, verze 1.1. 

 

Bod 8 – Organizační a různé 
 

 

Závěr                              
   

J. Dohnal Poděkoval všem přítomným za účast na dnešním jednání. Další prezenční jednání je 

plánováno na 13. prosince 2023, možná výjimečně bude jednání uskutečněno mimo budovu MMO. 
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Seznam přítomných účastníků 

 Jméno a příjmení Organizace 

Členové Řídicího výboru SOMO 

1 JAN DOHNAL  statutární město Ostrava 

2 TOMÁŠ NAVRÁTIL statutární město Opava 

3 JAKUB MÍČEK statutární město Frýdek Místek 

4 GABRIELA MONCZKOVÁ statutární město Karviná 

5 VĚRA PALKOVSKÁ Statutární město Třinec 

6 MIROSLAV BINAR město Krnov 

7 MIRIAM ŠUSTKOVÁ Moravskoslezský kraj 

8 ONDŘEJ SLACH Ostravská univerzita 

9 LIBOR CHLEBIŠ Slezská univerzita 

10 RODAN BROSKEVIČ Vítkovice Cylinders, a.s. 

11 OLGA ROSENBERGEROVÁ Asociace Trigon 

12 BOHUSLAV NIEMIEC statutární město Havířov 

13 IGOR IVAN VŠB-TUO 

Hosté 

14 DANIEL FOLTÝNEK Urban Development Fund MS s.r.o. 

15 VÁCLAV PALIČKA MSID 

Manažeři ITI 

16  JIŘÍ HUDEC Magistrát města Ostravy - Nositel ITI 

17 DANIEL MOCEK Magistrát města Ostravy - Nositel ITI 

18 DAGMAR VDOLEČKOVÁ Magistrát města Ostravy - Nositel ITI 
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 Jméno a příjmení Organizace 

19 BARBORA KUČEROVÁ Magistrát města Ostravy - Nositel ITI 

20 ŠÁRKA POHLOVÁ Magistrát města Ostravy  

 

 

 


